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Nieuwe versie nav overleg met [EXER Zo even bespreken.

Naar aanleiding van de eerdere vraag of we voldoende aangehaakt zijn bij de vaccinatie-uitrol hierbij een korte update:

Proces tot nu toe

- ZICN staat in nauw contact met de Covid programmadirectie en het RIVM.

- Er zijn vaste contactpersonen bij de Covid directie en er zijn bij het RIVM collega’s die

specifiek belast zijn met de uitrol op de BES en de CAS.

- Er is structureel overleg met de CAS en BES waar de Covid directie en RIVM aanschuiven.

- Vorige week hebben we hebben we een overleg gehad met de staatssecretaris over vaccinatie in de Cariben waarbij de Covid

directie is aangeschoven.
- Vorige week heeft de GR het speciale advies voor de CAS gepubliceerd. De BES was al meegenomen in het advies voor Nederland.

- Vorige week is er ook een speciaal 4 landenoverleg van de staatssecretaris met de ministers van Curagac, Aruba en Sint Maarten

geweest. Hierbij waren ook de voorzitter GR, Covid directie en RIVM aanwezig. Dit om de klokken gelijk te zetten en alle vragen

van de Ministers te kunnen beantwoorden. Ook de gezaghebbers BES zijn op een dergelijke wijze bijgepraat.

Wat is er al klaar?

- Er is een position paper geschreven en vastgesteld waarbij de verantwoordelijkheden van VWS (covid directie en ZJCN), RIVM en

de eilanden zijn beschreven.

- Alle eilanden (behalve Bonaire —volgt morgen) hebben uitvoeringsplannen aangeleverd. Hierbij zijn de eilanden de afgelopen
weken begeleid door RIVM, ZICN en Covid directie. Deze uitvoeringsplannen worden momenteel door het RIVM getoetst.

Afhankelijk van commentaar RIVM zullen de eilanden deze plannen moeten aanpassen en verder uitwerken.

- RIVM heeft koel en vries apparatuur besteld voor de eilanden en als alles volgens de planning verloopt wordt die begin januari

geleverd.

Wat moet er nog gebeuren?

Er staat al veel op de rails. De eilanden zijn hard aan het werk. Maar de komende weken zullen aantal knelpunten nog wel

opgepakt moeten worden (cold chain, elektriciteit, personeel etc.) Onze inzet is om de belangrijkste voorbereidingen voor 15

januari gereed te hebben.

Parallel moeten er een paar knopen doorgehakt worden:

-  Gaan we de volledige BES bevolking in een keer doen, gezien de kleine aantallen en de kwetsbare gezondheidszorg. Een

variatie daarop kan ook zijn, eerst Saba en Statia helemaal en Bonaire alleen kwetsbare groepen. Belangrijk is ook dat VWS

voor 100% verantwoordelijk is voor de uitrol op de BES.

- Bij de CAS gaat het natuurlijk om de prioriteitsgroepen, maar bij deze landen is het belangrijk om een stip aan de horizon

te zetten. Als ze weten wanneer wij kunnen leveren gaan ze er ook aan werken om alles op tijd gereed te krijgen. Dit is een

balanceer act om de beweging de goede kant op te krijgen.

Waar wij nu behoefte aan hebben is een overleg over de prioritering van de eilanden in relatie tot de leveringsschema’s van

fabrikanten en prioritering in Nederland. Ik stel voor dat we een gesprek hebben met voor het einde van de week. Belangrijk

gegeven daarbij is datffeen perspectief wil bieden aan de eilanden. We willen hierbij waken dat we ons verliezen in de techniek

van de voorbereidingen zonder een stip aan de horizon te stellen. Dit is op dit een moment een ingewikkeld vraagstuk.

Groet,
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